
Protokół nr 35/2018 z posiedzenia wspólnego 
Komisji Rady Miejskiej

odbytego w dniu 08 lutego 2018 roku

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Budżetu oraz pozostałych Komisji Rady Miejskiej (nieobecna radna Magdalena Przybylak)

Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli:
Przewodniczący Rady – Andrzej Kubiak
Burmistrz Borku Wlkp. – Marek Rożek
Skarbnik Gminy – Mirosława Kozłowska
Zastępca Burmistrza – Jolanta Chudzińska

- lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Zaopiniowanie materiałów na XLIII sesję Rady Miejskiej.
3. Wolne głosy i wnioski.
4. Zakończenie.

Ad. 1.Otwarcie posiedzenia.
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 
– Tomasz Pawlak.
Przedstawił porządek obrad, który przyjęto bez zmian.

Ad. 2. Zaopiniowanie materiałów na sesję.

a) udzielenia dotacji z budżetu Gminy Borek Wlkp. na wykonanie prac 
konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych dla obiektów zabytkowych
wpisanych do rejestru zabytków nie stanowiących własności Gminy Borek Wlkp.

     Uwag nie zgłoszono.

      Opinie Komisji: nieobecny radny Michał Dopierała
Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
3 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był przeciwny.

    Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa 
    i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
    6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był przeciwny.

    Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej   
    głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 
    i nikt nie był przeciwny.

    Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej
    głosowało 10 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 
    i nikt nie był przeciwny.
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b) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i zawarcia 
umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym

      Opinie Komisji: nieobecny radny Michał Dopierała
Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
3 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był przeciwny.

    Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa 
    i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
    6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był przeciwny.

    Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej   
    głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 
    i nikt nie był przeciwny.

    Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej
    głosowało 10 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 
    i nikt nie był przeciwny.

c) zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego – Zakładu Aktywności 
Zawodowej w Leonowie z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do 
budżetu Gminy Borek Wlkp.

              Burmistrz wnioskował o wycofanie w/w projektu uchwały z porządku sesji.
              Uwag nie zgłoszono.

Obecny radny Michał Dopierała
d) dopuszczenia zapłaty podatków i innych opłat stanowiących dochód budżetu 

Gminy Borek Wlkp. instrumentem płatniczym

Skarbnik przedstawiła uzasadnienie.  Poinformowała,  że  zgodnie z art.61a ustawy z dnia 29
sierpnia  1997r.  Ordynacja  podatkowa  rada  gminy  w  drodze  uchwały  może  dopuścić  zapłatę
podatków, stanowiących dochody budżetu gminy za pomocą innego instrumentu płatniczego, w tym
instrumentu płatniczego, na którym przechowywany jest pieniądz elektroniczny.
Zgodnie z art.3 pkt 3 Ordynacji podatkowej  przez podatek rozumie się także miedzy innymi raty
podatków , opłaty oraz niepodatkowe należności budżetowe .
Podjęcie  przedmiotowej  uchwały  związane  jest  z  planowanym  umożliwieniem  dokonywania
płatności bezgotówkowych za pomocą instrumentu płatniczego, jakim jest karta płatnicza.
Wprowadzenie  opłaty  podatków  i  innych  opłat  za  pomocą  karty  płatniczej  ułatwi  klientom
regulowanie należności i usprawni obsługę mieszkańców.

Radny Marian Jańczak zapytał, czy to znaczy, że w Urzędzie będzie zainstalowany terminal.
Skarbnik poinformowała, że tak, w „podatkach” będzie terminal. 
Innych uwag nie zgłoszono.

      Opinie Komisji:
Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
4 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był przeciwny.
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    Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa 
    i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
    6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był przeciwny.

    Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej   
    głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 
    i nikt nie był przeciwny.

    Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej
    głosowało 10 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 
    i nikt nie był przeciwny.

e) zmian budżetu i w budżecie na rok 2018

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w tej sprawie. 
Zmiany planu wydatków dotyczą:

dz. 800, rozdz. 80104 zwiększa się wydatki o kwotę 80.000 zł na za zadanie „Rozbudowa 
Przedszkola Samorządowego „Pod Dębem” w Karolewie w celu umożliwienia opieki nad  
dziećmi do lat 3”,
  w dz. 600, rozdz. 60016 zwiększa się plan wydatków o kwotę 65.000 zł na zadanie 

„Przebudowa ul. Mickiewicza w Borku Wlkp.”, zmniejsza się plan wydatków o kwotę 
50.000 zł na zadanie „Budowa chodnika na Osiedlu 600-lecia”,
zmniejsza się wydatki bieżące o kwotę 75.000,00 zł w rozdziale 90015 oraz o kwotę 

20.000 zł w rozdziale 60016,
dz. 801, rozdz. 80110 zwiększa się wydatki o kwotę 1.750 zł na pokrycie wynagrodzeń

bezosobowych związanych z realizacją projektu pn.  „Ferie z ekonomią”.

      Opinie Komisji:
Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
4 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był przeciwny.

    Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa 
    i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
    6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był przeciwny.

    Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej   
    głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 
    i nikt nie był przeciwny.

    Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej
    głosowało 10 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 
    i nikt nie był przeciwny.

Ad.3. Wolne głosy i wnioski.

W tym punkcie nikt głosu nie zabrał.

str 3



Ad.4. Zakończenie.

Wobec realizacji porządku obrad oraz braku innych głosów Przewodniczący Komisji – 
Tomasz Pawlak zakończył posiedzenie.

Protokołowała Przewodniczący Komisji 

Wiesława Wójcik Tomasz Pawlak

str 4


	Wiesława Wójcik Tomasz Pawlak

